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نشست هم اندیشی شورای 
اجتماعی محلات منطقه ۷ 
در پی بازدید شهناز رمارم، 
عضو شورای اسلامی شهر 
مشــهد، از منطقه سیدی 
بــا حضور وی، شــهردار 
منطقه، ســرکلانتر منطقه 
جنوب، مسئولان شهری و اعضای شورای اجتماعی محله 
در سالن اجتماعات بوســتان ترافیک برگزار شد.کورش 
باوندی، شهردار منطقه، در ابتدای این نشست اعلام کرد: 
این نشست ها مداوم و محله محور است و در همه محلات 
در خدمت شهروندان خواهیم بود و مسائل و مشکلاتشان 
را رسیدگی می کنیم. البته این نخستین جلسه اختصاص 

به مشکلات سه محله سیدی، خلج و قائم خواهد بود.  
سپس رمارم، عضو شورای اسلامی شهر مشهد، به دلیل 
حضور خود در محله قائم اشاره کرد و گفت: رئیس شورای 
اجتماعی محله قائم من را به این منطقه دعوت کرد و ما به 
اتفاق اعضای شورا محله  گردی داشتیم. فضای مجازی این 
حسن را دارد که هر شهروندی می تواند با مسئولان ارتباط 
بگیرد و درخواســتش را مطرح کند. اگر افراد دیگری هم 
می خواهند به محله آن ها برویم می توانند به من پیام بدهند.

عضو هیئت رئیســه شورای اســلامی شهر، معضلاتی 
را کــه در بازدید محلی از منطقه قائم بــا آن برخورد کرده 
است، این گونه در جلســه بیان کرد: امنیت و نقاط کور 
بوستان های خطی، املاک بزرگ مقیاس و رها شده آستان 
قدس، سگ های ولگرد، ایســتگاه های بدون سایه بان 
اتوبوس رانی، پیاده روسازی و آسفالت خیابان، باکس های 
زباله و زباله گردی از مواردی بود که به عنوان مشــکلات 

محله قائم طرح می شود.
در ادامه این جلســه اعضای شورای اجتماعی محلات 
بهارستان، المهدی، ســیدی، قائم، طرق، عنصری، به 

بیان مسائل و معضلات محله خود پرداختند.سرهنگ 
افشین فر، ســرکلانتر پهنه جنوب شهر مشهد هم پس از 
شنیدن صحبت اعضای شورا درباره مسائل امنیتی مطرح 
شده در نشست، گفت: ایجاد امنیت وظیفه ذاتی نیروی 
انتظامی است و موضوع هایی که مطرح شد، کارشناسان 
ما بررسی می کنند.ســرکلانتر پهنه جنوب شهر مشهد 
درباره نقاط کور شهری موجود در بوستان های خطی محله 
قائم نیز بیان کرد: نیروی انتظامی مأموریت های متنوعی 
دارد که بخشی از آن ها را به بخش خصوصی مانند دفاتر 
پلیس+۱۰، نگهبان محله و... واگذار کرده اســت. این 
مراکز زیر نظر نیروی انتظامی است و از سوی پلیس ناجا 
آموزش داده می شوند. سازمان های مختلف که نیاز امنیتی 
دارند از طریق پلیس پیشــگیری با نگهبان محله قرارداد 
می بندند و این افــراد در کنار نیروی انتظامی ایفای نقش 
می کند. پلیس محله با نیروی انتظامی در راستای ایجاد 
امنیت همراه هستند. گذاشتن کیوسک در مناطق مورد 
درخواست با توجه به تنوع مأموریت ها و تعداد نیروهای 
ما امکان پذیر نیست.سرهنگ افشین فر درباره جمع آوری 
معتادان متجاهــر و کارتن خواب ها گفت: بخشــی از 
موضوع کارتن خواب ها به نیــروی انتظامی برمی گردد. 
جمع آوری با ماســت ولی نگه داری و بقیه موضوع ها با 
دیگر سازمان هاست. نیروی انتظامی نمی تواند هر روز 
این افراد را جمع کند و سازمان های دیگر آن ها را رها کنند.
باوندی، شــهردار منطقه هم پس از استماع درخواست 
شهروندان با تأکید بر این موضوع که اینجا هستیم تا انتقادها 
را بشنویم، افزود: ما در سال های گذشته بازدیدهای محله 
محور داشتیم که از دل آن ها بسیاری از پروژه های در حال 
انجام، شکل گرفت.شــهردار منطقه۷ درباره بازسازی 
خیابان امام رضا۷۰، هــم گفت: در محله گردی متوجه 
شدیم این خیابان شرایطی دارد که شاید در یک روستا هم 
نیست. با هماهنگی با اعضای شورای شهر بودجه اش را 

گرفتیم و طی ۲ سال اتفاقات خوبی افتاد. ما اولویت بندی 
کردیم که بقیه پیاده روسازی ها نیز انجام شود. امام رضای 
۷۰، پروین اعتصامی و بازار رضا نمونه های اجرا شــده 
است. بولوار شهید رجایی در طرق نیز وضعیت اسفباری 
داشت که ما خیابان را بازگشــایی و آسفالت کردیم ولی 
پیاده روهایــش هنوز خاکی اســت. اکنــون اولویت با 
پیاده روهای خاکی اســت و در قسمت هایی که پیاده رو 
وجود دارد، به مرمت ابتدایی اکتفا می کنیم. البته بسیاری 
از مواردی که از سوی شورای محلات مطرح شد در بودجه 
سال ۹۹ ما گنجانده شده است.باوندی ادامه داد: ما در سه 
محله قائم، خلج و طرق دفتر توسعه محله داریم و انتظار 
داریم که شورا و دفتر دست به دست هم بدهند و نیازها را 
شناسایی کنند تا دفتر با استفاده از ظرفیت محله، خیران و 
مشارکت مردم سند راهبردی منطقه را تهیه کند.در پایان این 
نشست عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر مشهد به 
خبرنگار شهرآرا محله گفت: امروز همه ۱۷ محله منطقه 
۷ در این نشست دعوت شده بودند تا مطالباتشان را مطرح 
کنند. چه بسا بخشی از این مطالبات با اندک توجهی رفع 
می شود.شــهناز رمارم درباره میزان رضایت مندی اش 
از این جلســه بیان کرد: پیگیری مطالبات مردمی با یک 
یا دو جلســه امکان پذیر نیست. کنار مردم بودن در شعار 
محقق نمی شود بلکه باید در عمل این اتفاق بیفتد. آمدن 
بین مردم و پیگیری مطالباتشــان به حل مشکلات مردم 
منجر می شود.نایب رئیس کمیسیون مناطق پیرامونی و 
کم برخوردار شورای اسلامی شهر مشهد نگرانی خودش 
را  از محقق نشــدن مطالبات مــردم، اعلام کرد و گفت : 
من ســعی می کنم یک موضوع را پیگیری کنم و به نتیجه 
برسانم و گزارشش را به مردم بدهم و سپس وارد موضوع 
دیگر می شوم. به همین خاطر با یک محله شروع کردم. 
مشــارکت مردم و پای کار بودن مدیران به من نوید حل 

مشکلات را می دهد.

سیده نعیمه زینبی
دبیر شهرآرا محله

مدیر عامل سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری مشهد از افزایش ساعت های حضور 
در آرامستان ها خبر داد.

حجت الاسلام حسین مهدوی دامغانی با اعلام این خبر گفت: برای کاهش تجمع و 
پیشگیری از شیوع ویروس کرونا، ساعت تردد در آرامستان ها برای زیارت اهل قبور افزایش 

پیدا کرد .ساعت حضور در آرامستان ها برای زیارت اهل قبور تا پایان تابستان از ساعت ۵ 
صبح تا ۱۹ در نظر گرفته شده است.وی افزود:  با توجه به توصیه های بهداشتی استفاده از 
ماسک و دستکش هنگام حضور در آرامستان ها ضروری بوده و برگزاری مراسم ترحیم در 

کنار قبور و توزیع نذورات نیز اکنون ممنوع است.

نشست هم انديشى محلات منطقه با حضور عضو شوراى اسلامى شهر برگزار شد

نويدِ حل معضلات با همراهى مردم و مسئولان

آرا
هر

ش
ی/

وات
صل

ن 
س

ح
د 

حم
:م

س
عک

 پیگیری مطالبه اصناف بازار رضا
نامه تنظیم شــد و پس از امضای کسبه به هیئت امنای بازار 
رضا تحویل شــد و آن ها قول پیگیری این نامه را به کســبه 
دادند. روزنامه چی، عضو هیئت امنای بازار رضا، در پاسخ 
ید: به شــهرآرامحله درباره نتیجه  ایــن پیگیری ها می گو
 « هفته گذشته نیز رئیس کل دادگستری استان به اینجا آمدند 
و مسائل و مشکلات کســبه را به ایشان اطلاع دادیم. آقای 
صادقی نیز قول هایی از قبیل پیگیری مشــکلات و مسائل 
مســتأجران و صاحبان مغازه شان را با تشکیل یک واحد در 
مرکز شورای حل اختلاف مختص به بازار دادند. در ادامه نیز 
این مقام قضایی قول پیگیری کم شدن بهای برق از شرکت 
برق، مکاتبه با اداره مالیات و تأمین اجتماعی برای مساعدت 

به کسبه بازار رضا را نیز دادند.»
عضو هیئــت مدیره بازار رضا درباره مطالبات مســتأجران 
غرفه های تجاری توضیح می دهد: «قرارداد مســتأجران با 
یکدیگر متفاوت اســت و هر کدام از آن ها یک خواســته را 
مطرح می کنند. مواردی که کســبه مطرح می کنند شــامل 
فرصت چند ماهه، نگرفتن اجاره در مدت شــیوع کرونا و 
حتی فســخ قرارداد و پس گرفتن پول است. به همین دلیل 
نمی توان یک نســخه واحد برای حل مشکلات تمام کسبه 
تجویز کرد. البته باید صحبت هر دو طرف را شنید. مالکان 

نیز صحبت های خود را دارند.»
روزنامه چی در انتها می افزاید: «مستأجران باید توجه داشته 
باشــند در زمان انعقاد قرارداد مالک تعهد نداده پول را پس 
دهد. در هر صورت ما پیگیر حل این اختلافات هســتیم و 
درخواست کســبه را به گوش مسئولان می رسانیم اما اینکه 
تا چه اندازه مطالبه آن ها تحقق پیدا کند به مراجع قضایی و 

مالکان مغازه برمی گردد.»

استمداد كسبه بازار رضا از مسئولان براى جلوگيرى از شكست اقتصادى

اعتراض به ورشكستگى!
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